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Kære AarhusSomali

Tak for orienteringen og pressemeddelelsen.  

Det glæder mig naturligvis at der også lokalt er opbakning til skolen, særligt er jeg enig med 
jer i at ” Skole-debat skal føres på et sagligt og fagligt grundlag. Det er vigtigt, fordi en 
velfungerende folkeskole er meget afgørende for vores børns fremtid i det danske samfund.”
Jeg er optaget af at se vores børn som børn, med de udfordringer de har, frem for hvor deres 
mor og far er født. Vi har en fællesopgave og derfor ser jeg frem til at alle gode kræfter 
støtter op og medvirker til at vores børn får de bedste forudsætninger for at afslutte skolen, 
gennemføre en udd. Og et godt voksen liv.
At lukke en skole kan være en nødvendig i yderste konsekvens, men som udtalt ser jeg ikke 
at Toveshøjskolen er på det niveau og håber heller ikke at det kommer så vidt. Skulle det 
mod alt forventning, indsats og forhåbning gå i den retning kan det være et redskab at bruge. 
Jeg er enig i at det er ikke nu og med fælles indsats fra forældre, skole mm. håber jeg at det 
ikke bliver et redskab der kommer i brug.
Børn er børn, vores børn er århusianske børn uanset deres eller deres forældres baggrund, 
som går i en århusiansk folkeskole.
God dag.
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